
 

 

Lerums Bridgeklubb      Protokoll nr 8 2023/2024 

Styrelsemöte tisdag 4 juni 2024 

 

Närvarande:      Ej närvarande: 

Elisabeth Svenson, ordf.     

Ronny Terbrant 

Jesper Johansson 

Birgitta Petersson 

Christina Petrelius-Larsson 

Peggy Veerman 

Eliza Åkesson 

Fredric Olesen        

                  

1. Mötets öppnande 

Ordförande Elisabeth Svenson hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat. 

2. Val av justeringsperson.  

Peggy Veerman utsågs till justeringsman. 

3. Godkännande av dagens agenda/ ev nya ärenden.  

Agendan godkändes utan ändringar. 

4. Tidigare protokoll. 

Inget att följa upp från föregående protokoll. 

5. Ekonomisk rapport 

Vi har blivit beviljade kommunbidrag om ca 20 000 kr, det har dock inte blivit 

utbetalt ännu. 

Caféet ligger fortfarande lite efter budget. I övrigt inget nytt att anmärka. 

6. Hyresavtalet 

Vi har ett treårsavtal med hyresvärden, dvs. tre års uppsägningstid, där nuvarande 

avtal löper ut till hösten. Det beslutades att inte säga upp avtalet utan låta det löpa på 

ytterligare en treårsperiod. 

Det finns risker med ett treårsavtal med anledning av att vi ser en trend med minskat 

antal spelare. Det diskuterades alternativ framåt för att hantera denna risk, bland 

annat omförhandling av avtalet, höjda avgifter med mera. 

7. Årsmöte, planering och arbetsfördelning 

Årsmötet ska enligt stadgarna hållas i september. Preliminärt datum sattes till tisdag 

10 september, med start 18:00. 

 

De synpunkter som inkommit avseende föregående års verksamhetsberättelse ska 

efter bästa förmåga åtgärdas till detta års verksamhetsberättelse. Arbete med att ta 

fram verksamhetsberättelsen kommer att starta kommande veckor. 

  



 

 

 

Kallelse till årsmötet ska gå ut minst 3 veckor innan, dvs. senast 20 augusti. I 

kallelsen ska ingå uppmaning att inkomma med motioner minst 2 veckor innan 

mötet. 

 

8. Kommittéansvariga 2024-2025 

Kommande års fördelning av kommittéansvar diskuterades. 

Några specifika poster som togs upp till diskussion: 

 

• Sponsoransvarig: För nästa år kommer vi att behöva hitta en ny 

sponsoransvarig som ersätter Britt-Marie som avgår från denna post till nästa 

verksamhetsår. 

• Utbildningsansvarig: Det har bildats en rekryterings/utbildningsgrupp som 

kommer att fortsätta arbeta med dessa frågor, detta tillämpas istället för att 

utse en utbildningsansvarig. Christina har lovat att hålla ytterligare en 

nybörjarkurs till hösten, med stöd av Hans och Johan. Rekryteringsgruppen 

hålls för närvarande samman av Hans Folkesson, med stöd från bland Johan 

Wihlander, Fredric Olesen, Jesper Johansson och Christina Petrelius-

Larsson. 

 

9. Medlemsförslag av Kerstin Sjölund ändra prisutdelning, börja med scratch - mer 

rättvist. 

Det har inkommit ett medlemsförslag gällande prisutdelningen på våra tävlingar. 

Förslaget gäller att ändra ordning på hur priserna delats ut. Det beslutades att inte 

genomföra någon ändring i nuläget. Dock ska historiska prisutdelningar analyseras i 

mer detalj, och beslut om eventuell ändring kommer att tas till hösten. 

10. Bridgetime, projekt ”Ruter 2”  

Arbetet pågår, inget konkret beslut om fortsättning är ännu taget. 

Det pågår också parallellt arbete med att hitta ytterligare alternativ till Bridgetime 

och Bridgemate. 

11. Lagspelet 

Den input som har inkommit på det senaste årets lagspel har utvärderats. 

Det beslutades att till hösten dela upp lagspelet i flera divisioner om 4 lag i varje, där 

uppdelningen i respektive division styrs på lagets medelhandicap. Detta upplägg 

kräver att det totala antalet lag blir jämnt delbart med 4, t.ex. 8, 12 eller 16 lag. 

I och med att lagen delas upp i så pass många divisioner spelas lagtävlingen utan 

handikapp. 

 

Tanken är att spela en serie med tre omgångar under hösten, och en ny serie med 

lika många omgångar till våren. Anmälan till höstens lagspel går ut någon gång i 

augusti, efter nästa styrelsemöte. 

12. Rekryteringsgruppen  

Anteckningar från rekryteringsgruppens senaste möte gicks igenom.  



 

 

I komplettering till detta diskuterades fler alternativ att nå ut till potentiella 

medlemmar och deltagare till våra utbildningar. Bland annat diskuterades 

möjligheter att använda Facebook och Google som annonseringsmöjligheter. 

 

Rekryteringsgruppen får i uppgift att fortsätta att diskutera fler möjligheter till hur vi 

kan marknadsföra kommande utbildningar, samt eventuellt behov av budget för 

detta. 

13. Sommarbridge  

Café, bemanning och försäljning för sommarens spel ser ut att lösa sig på ett positivt 

sätt. 

14. Inloggning till klubbens hotmail 

Jesper tar fram en instruktion för hur vi i styrelsen på bästa sätt ska hantera klubbens 

OneDrive. 

15. Nästa möte  

Nästa möte planerades till tisdag 27/8 kl. 18:15 

 

 

 

Hedefors den 4 juni 2024 

 

 

 

Fredric Olesen 

Sekreterare 

 

 

Justeras: 

 

   

Elisabeth Svenson   Peggy Veerman 

Ordförande    Justeringsman    


